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1. Blaze Pod 
Podle dohody na schůzce připraví Honza Barák plán, jak pomůcku sdílet, spravovat, předávat si 
a připraví školení pro trenéry. Pokud se toto osvědčí, klub pomůcku pořídí (proplatí). 
 
2. Klubové oblečení pořízené 
VV souhlasí s tím, že odměnou pro Petru Olejařovou za zajištění dodání týmového oblečení bude, že 
Valintýna a Viktorie Olejařorvy dostanou svou sadu bezplatně. 
 
3. Dresy Foxes 
Dresy Foxes jsou hotové, Matouš je distribuuje proti úhradě částky, kterou si hráči na dresy přispívají. 
 
4. Dresy Harpyje a Girls 
Vzhledem k tomu, že se zvažují změny v kategoriích od září, odkládá se výroba těchto dresů na 
podzim. 
Dostali jsme nabídku na sponzoring dresů, vyjednáváme rozsah sponzoringu. 
 
5. Grafická identita klubu 
Stále hledáme zpracovatele, se kterým bychom se dohodli na podmínkách. Míša osloví Vratislava 
Pecku. 
 
6. Tréninky fyzio Harpyje, Girls 
VV souhlasí s pokračováním tréninků fyziky s Matějem Kreslem za stávajících podmínek. 
 
7. Body pro hráče 
Ondřej doladí směrnici pro použití bodů, principiálně bude možné body uplatnit na vše kromě 
členských příspěvků. 
 
8. Školení trenérů 
Zjistime zájem o účast na podzimním všeobecném školení FTVS pro získání licence. Míša spolu se 
šéftrenéry do konce března. Následně vyřídíme přihlášení. 
 
9. Aktualizace seznamu trenérů 
Ondřej a Míša se šéftrenéry aktualizují seznam trenérů a jejich licencí pro rok 2024, vč. sazeb odměn 
a zproštění od příspěvků 
 
10. Podpora reprezentantů 
VV nesouhlasí s tím, aby klub přispíval na dílčí přípravu hráčů LCC v reprezentacích (aktuálně účast 
na přípravné turnaji žen v sixes v Portugalsku), LCC podporuje své hráče při účasti na samotných 
vrcholných akcích (ME, MS atd.). 
 
11. Práce manažera oddílu 
VV žádá Tondu o písemnou verzi soupisu činnosti předneseného na členské schůzi, pokud je 
k dispozici. Dosud neproběhla schůzka zmíněná v zápise ze schůzky 21. 9. 2023. VV pozve Tondu na 
další schůzku VV. 
 
12. Turnaj v Berlíně 
Ondřej připraví rozpočet pro stanovení výše příspěvku hráčů na účast na turnaji v sixes Berlíně. Jedou 
kluci U14 a holky U14/U19/seniorky. 
 
13. Sociální sítě LCC 
Matouš připraví návrh struktury a správy klubových a týmových účtů LCC na Facebooku a Instagramu, 
aby komunikace na nich dostala nějaký řád a směr. Zmapuje, kdo který účet vede, a navrhne 
proceduru toku informací a přebírání příspěvků na týmových účtech na zastřešující klubový učet. 
Zájem o spravování sociálních sítí má Lukáš Kučera, nastavíme mantinely.  
 
14. Další schůzka VV 
Další schůze VV proběhne 25. 2. 2024 od 18.30. 
 
Zapsal Ondřej Mika 


